



MANAGING CHRONIC DISEASE COVERAGE EXPANDED

Heart Health & Quit Smoking: better health outcomes and lower drug costs

Medavie Blue Cross is expanding its Managing Chronic Disease extended health benefit. Coverage for Heart Health and Quit Smoking services will join services already available to plan members and their family members living with diabetes, asthma and Chronic Obstructive Pulmonary Disease (COPD).

In 2015, we became the first benefit provider in Canada to offer chronic disease management as an extended health care benefit in group and individual plans with the introduction of its Lung Health and Diabetes Care services. These include ongoing education, treatment planning, motivation and support, intervention services, symptom management, medication adherence and compliance, which can be accessed in person or by phone.

The benefit was designed to remove potential barriers to self-care. Through the Managing Chronic Disease extended health benefit, people living with a chronic illness now have access to a number of services provided by accredited health professionals to help them take charge of their treatment plan and improve their quality of life therefore resulting in new ways for members to access quality care, manage their health and live better.

Our approach to chronic disease has been endorsed by several external health organizations, including the Canadian Diabetes Association, the Canadian Lung Association and, most recently, the Ontario Pharmacists Association.

Preventative health care, along with proactive control of conditions, helps ensure plan dollars are spent toward improving member health. The expansion of this benefit reflects our commitment to helping your clients improve overall member health, with the end result being a healthier workforce and more sustainable benefit costs.

The Managing Chronic Disease benefit is included with all fully-insured (small group) plans and individual plans, and is an optional benefit for ASO (large group) plans.

[Visit us online](#) to find out more about our Managing Chronic Disease benefit.

Contact your Medavie Blue Cross representative for more information about our Managing Chronic Disease benefit.

CROIX BLEUE MEDAVIE BONIFIE SA GARANTIE GESTION DES MALADIES CHRONIQUES

Santé cardiovasculaire et Abandon du tabac : pour une meilleure santé et des coûts de médicaments moins élevés

Croix Bleue Medavie étend la portée de sa garantie de soins de santé complémentaires Gestion des maladies chroniques. Les couvertures Santé cardiovasculaire et Abandon du tabac s'ajoutent aux services déjà offerts aux adhérents et aux membres de leur famille qui vivent avec le diabète, l'asthme ou la maladie pulmonaire obstructive chronique (MPOC).

En 2015, Croix Bleue Medavie est devenu le premier assureur au Canada à présenter la gestion des maladies chroniques comme une garantie soins de santé complémentaires, tant pour ses régimes d'assurance collective que pour ses régimes d'assurance individuelle, avec le lancement des services Santé pulmonaire et Gestion du diabète. Ces services, offerts en personne ou par téléphone, comprennent la formation continue, la planification du traitement, la motivation et le soutien, les services d'intervention, la gestion des symptômes et les services de soutien pour le respect de la médication.

Cette garantie a été conçue de façon à éliminer les obstacles potentiels à l'autogestion. Grâce à la garantie de soins de santé complémentaire Gestion des maladies chroniques, les personnes aux prises avec une maladie chronique ont maintenant accès à de nombreux services, fournis par des professionnels de la santé autorisés, afin de les aider à prendre leur traitement en main et à améliorer leur qualité de vie.

Notre approche sur la gestion des maladies chroniques a été appuyée par plusieurs organisations du domaine de la santé, notamment l'Association canadienne du diabète, l'Association pulmonaire du Canada et, plus récemment, l'Association des pharmaciens de l'Ontario.

Les soins de santé préventifs et la gestion proactive des symptômes nous permettent de nous assurer que les fonds des régimes sont investis dans l'amélioration de la santé des adhérents. L'expansion de cette garantie reflète ainsi notre engagement à aider vos clients à améliorer la santé globale des adhérents et à favoriser la viabilité des coûts des régimes.

La garantie Gestion des maladies chroniques est incluse dans tous les régimes d'assurance collective entièrement assurés (petit groupe) et les régimes d'assurance individuelle, et est optionnelle pour les régimes d'assurance collective SAS (grand groupe).

[Visitez notre site](#) Internet ou communiquez avec votre représentant Croix Bleue Medavie pour obtenir de l'information à propos de la Garantie Gestion des maladies chroniques.